
 
 

 
Referat fra bestyrelsesmøde i  
Dansk Endodontiforening  

Den 8. januar 2015 
 

på Hindsgavl 
 
 
 
 

Til stede var: Lars Bjørndal, Vitus Jakobsen, Mads Juul, Carsten Langemark og Gitte Bruun. 
 
Dagsorden: 
 
1.  Godkendelse af referat. 
2.  Valg af referent 
3.  Meddelelser 
4. Status i forhold til nærtstående årsmøde 2015. 
5. Skandinavisk kongres i København 2016 
6.  Eventuelt 
 
Godkendelse af referat. 
 
Referatet er alleree godkendt. 
 
 Valg af referent 
 
 Gitte er referent. 
 
Meddelelser 
 
Her er 97 deltagere på årsmødet, hvilket er rekord. 
Vi har fået 10 sponsorer, hvilket også er rekord. 
Foreningen tæller nu 174 medlemmer. 
 
Orientering om ekstraudstyr til klinikken kunne evt. være et fast punkt på årsmødet – I forlængelse af dette års 
kassette-præsentation. Måske i samarbejde med sponsorerne. 
 
 
Status i forhold til nærtstående årsmøde 2015. 
 
 



 
 
 
 
 
Forslaget om forskningsstøtte fra DEF bearbejdes. Generalforsamling planlægges.  
 
Spørgsmålet rejses, om der også skal afholdes årsmøder i 2016 og 2017, trods ScandicEndo. Det 
fremlægges under evt. på generalforsamlingen. 
 
Ny revisor skal vælges, da Vibe Rud ønsker at fratræde. Anders Vilmann foreslås. 
 
 
 
 
 
Skandinavisk kongres i København 2016 
 
Overdragelse af kongres-erfaringer fra 2014: 
Hjemmeside: Vi kan overtage Islands domænenavn. Men det er ikke særligt dyrt at anskaffe. Og vi skal måske 
kalde os ScandicEndo 2016. 
 
Socialt program: Dodo bragt i forslag. Gitte er i ”gruppe” her – og gerne andre. 
 
Sponsorer: Lars spørger Asgeir, hvad sponsorerne betalte i Island. 
Vitus kontakter sponsorer her. 
Det er vigtigt med en tidlig aftale med sponsorerne. Der kan være tale om bronze-, sølv-, guld- eller platinstøtte.  
Vitus og Lars  - og gerne andre – er i sponsorgruppen. 
Af sponsorer kan nævnes:  
Maillefer-Dentsply  
VDW  
SybronEndo  
Zenith Dental   
Sendoline  
Nordenta og andre depoter  
DTF  
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Ingen bemærkninger til eventuelt 
 
 
 
 

Refereret af Gitte . 
 

 
  
 
 
 
 
  


